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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
odbytego dnia 23 kwietnia 2025 r. w Urzędzie Miejskim w Kamieniu 
Krajeńskim. 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1415, a zakończono o godz. 1550 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 
1)  Kołtonowski Marek – Przewodniczący Komisji, 

2)  Januszewski Bogdan, 
3)  Górny Romuald.  

  

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
1) Marciniak Natalia - Burmistrz 

2) Husarek Marta – Zastępca Burmistrza 
3) Hałasowska Anna – Przewodnicząca Rady Miejskiej 
4) Gustyn Piotr – Skarbnik 

5) Chodera Katarzyna – Kierownik Referatu RGIiGK 
6) Skiba Małgorzata – Dyrektor SPMGP 
7) Błoch Beata – Dyrektor MGOPS 

 
 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 
Komisji. Następnie przedstawił porządek posiedzenia.   
 

 
Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
1. Sprawozdanie Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej                  

Przychodni w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok.  
2. Raport z realizacji zadań Miejsko – Gminnego Programu                

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz                 
Przeciwdziałania Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim w 2024 roku.  

3. Zmiany w WPF.  

4. Zmiany w budżecie na rok 2025.  
5. Przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwały w sprawie określenia 

zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości.  
6. Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Kamień Krajeński na lata 2025 – 2029.  

7. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy     
Gminy Kamień Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz          
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 

rok”. 
8. Odwołanie radnego z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. 
9. Zmiana uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady     

Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim.   

10. Pozostałe projekty uchwał.  
 
II. Inne sprawy organizacyjne. 
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III. Zapytania i wolne wnioski.      

 
Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 

 
Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 
 

Ad.I.1. Sprawozdanie Samodzielnej Publicznej Miejsko – Gminnej          
Przychodni w Kamieniu Krajeńskim za 2024 rok.  
 

Dyrektor Samodzielnej Publicznej Miejsko-Gminnej Przychodni                     

w Kamieniu Krajeńskim Pani Małgorzata Skiba dokonała szczegółowego 

przedstawienia sprawozdania za 2024 rok.  

 

Radny Pan Bogdan Januszewski zapytał dlaczego dzień wcześniej nie 

można zarejestrować się na wizytę do lekarza.   

 

Dyrektor SPMG Przychodni Pani Małgorzata Skiba odpowiedziała, że 

można w tygodniu zarejestrować się na kolejny dzień. Dzwoniąc                           

w poniedziałek można zarejestrować się aż do piątku. Rejestracja nie 

przechodzi natomiast na kolejny tydzień, ale w trakcie tygodnia tak.  

 

Radny Pan Bogdan Januszewski stwierdził, że nie można.  

 

Dyrektor SPMG Przychodni Pani Małgorzata Skiba odpowiedziała, że 

można, ale są też ograniczone miejsca i w momencie kiedy jest sporo 

chętnych pacjentów to są wtedy jakieś ograniczenia.  

 

Radny Pan Bogdan Januszewski stwierdził, że zawsze tak trafiał, że 

nigdy nie mógł się zarejestrować. Podkreślił, że we wtorki jeździ do 

Przychodni na zastrzyk i już nie może zarejestrować się na środę czy na 

czwartek. Trzeba wtedy przyjechać rano.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Marek Kołtonowski podkreślił, że nie jest 

to odosobniona opinia. Od 20 lat nie należy do tej Przychodni, ale słyszy to 

od mieszkańców. Podkreślił, że jest problem z telefonicznym 

zarejestrowaniem się.  

 

Dyrektor SPMG Przychodni Pani Małgorzata Skiba stwierdziła, że ten 

problem jest i tak już dużo mniejszy jak w latach ubiegłych. Jest nowa 

centrala. Problemy są wtedy kiedy jest dużo zachorowań i jest dużo 

pacjentów. W momencie kiedy jest sytuacja w miarę unormowana to nie ma 

problemów. Jeżeli chodzi o dostęp do lekarza POZ to w Kamieniu Krajeńskim 

nie jest najgorzej w porównaniu z innymi przychodniami. Zwykle pacjenci 

przyjmowani są w danym dniu. Jeżeli nie ma numerków, a poproszą lekarza, 

że jest taka potrzeba to są przyjęci. W POZ w Chojnicach czy w sąsiednich 

gminach czasami po kilka dni czeka się, żeby z grypą dostać się do lekarza.   
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Przewodniczący Komisji Pan Marek Kołtonowski stwierdził, że nie 

spotkał się z tym w Chojnicach.  

 

Dyrektor SPMG Przychodni Pani Małgorzata Skiba stwierdziła, że 

spotkała się z tym, ponieważ są tacy pacjenci, którzy przyjechali do 

przychodni do Kamienia Krajeńskiego.  

 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek potwierdziła, że tak jest, 

ponieważ należy do przychodni w Chojnicach. Ciężko dostać się do lekarza             

z dnia na dzień.  

 

Dyrektor SPMG Przychodni Pani Małgorzata Skiba podkreśliła, że  

nawet jak nie ma już numerków to lekarze i tak starają się przyjąć danego 

dnia jak największą liczbę pacjentów.  

  

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.      

 

Ad.I.2. Raport z realizacji Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki              
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim za 2023 rok.  

  
Szczegółowego przedstawienia Raportu z realizacji zadań Miejsko – 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim w 2024 roku              

dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani 

Beata Błoch.   

W czasie dyskusji poruszone zostały sprawy mieszkańców gminy, 

którzy borykają się z problemem nadużywania alkoholu. Omówione zostały 

przeprowadzone w minionym roku działania, zmierzające do ograniczenia 

zdrowotnych i społecznych konsekwencji nałogów wynikających                       

z nadużywania alkoholu i innych środków psychoaktywnych, stosowania 

przemocy oraz skutki uzależnień behawioralnych. 

 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 

 
Ad.I.3. Zmiany w WPF. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe 

zgodnie z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2025.  

Planowane na rok 2025 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynoszą:  
- dochody ogółem – 59.907.900,90 zł,  
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- wydatki ogółem – 63.159.570,88 zł,  

W uchwale tej nastąpiło zwiększenie deficytu o kwotę 583.002,87 zł,              
i wynosi 3.251.669,98 zł.  

Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób:  
- kredytami w kwocie 1.150.000,00 zł,  
- przychodami jednostek samorządu terytorialnego                                         

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunkach budżetu, 
wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 
związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi            

w odrębnych ustawach, - w kwocie 1.336.201,58 zł, (zwiększenie                          
o 83.002,87 zł.), w tym:  

- z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych kwota 1.000.000,00 zł.  
- środki z Funduszu Przeciwdziałania Covid 19 otrzymane w 2022r.              

w ramach konkursu "Rosnąca odporność" kwota 241.849,51 zł,  

- środki KPO otrzymane na zadanie "Utworzenie miejsc opieki dla 
dzieci do lat 3 - budowa żłobka w Kamieniu Krajeńskim" kwota 11.349,20 zł.  

- wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych za rok 2024 
kwota 48.360,47 zł,  

- z tytułu opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych                 

w obrocie hurtowym za rok 2024 kwota 34.642,40 zł,  
- Przychody jst z wynikających z rozliczenia środków określonych                 

w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub 

zadania finansowanego z udziałem tych środków. Dotyczy to następujących 
środków:  

- niewykorzystane środki z programu Fundusze Europejskie na Rozwój 
Cyfrowy 2021-2027 (FERC) dotyczy projektu "Zwiększenie 
cyberbezpieczeństwa Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim" kwota 

115.468,40 zł,  
- Nadwyżki z lat ubiegłych w kwocie 650.000,00 zł, (zwiększenie                  

o 500.000,00 zł.)  
W załączniku Nr 2 Wprowadzone zostały zmiany w następujących 

zadaniach:  

1. "Budowa drogi w miejscowości Radzim, gm. Kamień Krajeński". Nastąpiło 
zwiększenie finansowania. Wartość środków zabezpieczonych przez gminę na 
2025r. planowana jest na kwotę 1.009.577,31 zł, (zwiększenie o 50.500,00 

zł.) w tym:  
- środki Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji 

Strategicznych w kwocie 896.873,44 zł. (bez zmian),  
- środki własne w kwocie 112.703,87 zł, (zwiększenie o 50.500,00 zł.).  

2. "Zabezpieczenie i rekonstrukcja fragmentów zabytkowych murów 

miejskich w Kamieniu Krajeńskim". Nastąpiło zwiększenie finansowania. 
Wartość środków zabezpieczonych przez gminę na 2025r. planowana jest na 
kwotę 490.000,00 zł, (zwiększenie o 10.000,00 zł.) w tym:  

- środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID 19 w ramach projektu na 
„Ochronę zabytków i opieki nad nimi” w kwocie 343.000,00 zł. (bez zmian),  

- środki własne w kwocie 147.000,00 zł, (zwiększenie o 10.000,00 zł.). 
3. „Utworzenie miejsc opieki dla dzieci do lat 3 – budowa żłobka w Kamieniu 
Krajeńskim”. Wielkość wydatków ujętych na realizację tego zadania                      

w ujętych w WPF-ie latach wynosi 2.853.945,00 zł, (zwiększenie                             
o 595.063,48 zł,). W poszczególnych latach wydatki będą następujące: 

- w 2025r. 1.791.500,00 zł, (zwiększenie o 163.364,00 zł), w tym: 
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- środki z KPO w kwocie 1.624.332,80 zł. (bez zmian), 

- środki własne w kwocie 167.167,20 zł, (zwiększenie o 163.364,00 zł.). 
- w 2026r. 1.062.445,00 zł, (zwiększenie o 431.699,48 zł), 

- środki z KPO w kwocie 630.745,52 zł. (bez zmian), 
- środki własne w kwocie 431.699,48 zł, (zwiększenie o 431.699,48 zł.). 
 
Radny Pan Bogdan Januszewski nawiązał do kwoty ponad 1 mln zł na 

wyposażenie żłobka w Kamieniu Krajeńskim. Stwierdził, że duże środki mają 

zostać przeznaczone na jego wyposażenie.  

 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że na wyposażenie ma być 

kwota 430 tys. zł. z nadzorem.  

 

Radny Pan Bogdan Januszewski stwierdził, że inaczej ma to zapisane. 

Następnie zapytał czy budowa żłobka ruszy w tym roku. 

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że oczywiście, że tak. 

Dodała, że różnica pomiędzy pierwszym, a drugim przetargiem to kwota              

118 tys. zł. Zatem decyzja, aby nie rozstrzygać pierwszego przetargu była 

słuszna. Pani Burmistrz liczyła na to, że uda się to wykonać za jeszcze niższą 

kwotę. Niestety ceny są jakie są.  

 

Radny Pan Bogdan Januszewski podkreślił również, że zastanawiał się 

komu potrzebne jest zabezpieczenie i rekonstrukcja fragmentów 

zabytkowych murów miejskich w Kamieniu Krajeńskim za kwotę 500 tys. zł.  

 

Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że jest to 

zabytek.  

 

Radny Pan Bogdan Januszewski stwierdził, ze tego muru prawie nie 

widać i pewnie i tak się rozsypie. 

 

 Zastępca Burmistrza Pani Marta Husarek odpowiedziała, że mur się 

rozsypał, ponieważ nie dbano o niego. Trzeba chociaż ten fragment ocalić.   

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 3 głosami za.       

 

Ad.I.4. Zmiany w budżecie na rok 2025. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Pan 

Piotr Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach                        

w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach. 

  

Radny Pan Bogdan Januszewski zapytał co to jest ta strefa Street 

Workout.  
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Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że chodzi                       

o aktywność fizyczną, o ćwiczenia z wykorzystaniem własnej masy ciała. 

Dodała, że jest to wersja XXL mocno rozbudowana. Osoby, które na tym 

ćwiczą są zdziwieni, że będzie to taka wersja. Udało się pozyskać środki. Było 

duże zainteresowanie  i dużo wniosków. Pani Burmistrz nie liczyła, że będzie 

pozytywne rozstrzygnięcie. W roku bieżącym do listopada to zadanie zostanie 

zrealizowane. Strefa mieścić się będzie przy hali sportowej w Kamieniu 

Krajeńskim.   

 

Radny Pan Bogdan Januszewski zapytał również jaka długa będzie 

ścieżka w Zamartem.  

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że 200-300 metrów.  

 

Radny Pan Bogdan Januszewski wyraził zdziwienie, że tyle to ma 

kosztować.  

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że bardzo cieszy się, że 

kładka nie będzie kończyła się przy granicy. Wójt Gminy Chojnice szybko 

zareagował i chce się dołączyć do tego odcinka. Będzie można bezpiecznie 

dotrzeć do Zamartego. Nie jest to łatwe zadanie, ponieważ nie jest to łatwy 

teren co zapewne ma wpływ na cenę.  

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
jednogłośnie 3 głosami za.      
 

Ad.I.5. Przyjęcie sprawozdania z wykonania uchwały w sprawie 
określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Zastępca 

Burmistrza Pani Marta Husarek. Szczegółowo przedstawiła sprawozdanie              
z wykonania uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania                  

i obciążania nieruchomości.  
 

Radny Pan Bogdan Januszewski zapytał czy rozpatrywana jest jakaś 

możliwość budowy mieszkań komunalnych.   

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że nie ma 

zainteresowania działką pod zabudowę wielorodzinną za szóstym blokiem              

w Kamieniu Krajeńskim. Jeśli byłby chętny do wybudowania takiego 

budynku i rozliczenia na zasadzie grunty za mieszkanie to 3-4 mieszkania 

mogłyby przejść na mienie gminne. Byłyby to mieszkania komunalne, ale na 

chwilę obecną nie ma zainteresowania. Pojawiła się jedna firma, ale póki co 

temat ucichł.    
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Wobec braku dalszej dyskusji Komisja zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały jednogłośnie 3 głosami za.  

 

Ad.I.6. Wieloletni program gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Kamień Krajeński na lata 2025 – 2029.  
 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Kierownik 

Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera. Poinformowała, że zgodnie 
z art. 21 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw 
lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego 

(Dz. U. z 2023 r., poz. 725) rada gminy uchwala wieloletnie programy 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy. 
 Rada Miejska w Kamieniu Krajeńskim uchwałą Nr XXV/175/2021 

z dnia 24 lutego 2021 r. uchwaliła wieloletni program gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Kamień Krajeński na lata 2021-2025 (Dz. 

Urz. Woj. Kuj. – Pom. z dnia 1 marca 2021 r., poz. 984). W związku                      
z końcem okresu na jaki program został uchwalony i potrzebą jego 
uaktualnienia na kolejne lata podjęcie uchwały jest konieczne i uzasadnione. 

 
Wobec braku dyskusji Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały jednogłośnie 3 głosami za.      
 
Ad.I.7. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

Gminy Kamień Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 
rok”. 

   

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Kierownik               
Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera. Poinformowała, że podjęcie 

uchwały wynika z rosnącego zapotrzebowania społecznego na działania              
realizowane przez sektor organizacji pozarządowych, które odgrywają istotną 
rolę w uzupełnianiu zadań własnych Gminy Kamień Krajeński. 

Proponowana zmiana pozostaje w zgodzie z obowiązującym budżetem 
gminy i zapisami „Programu współpracy Gminy Kamień Krajeński                                
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2025 rok” oraz wpłynie na umocnienie współpracy 
pomiędzy administracją publiczną, a sektorem społecznym. 

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak dopowiedziała, że jest bardzo duże 

zainteresowanie organizacji pozarządowych tym programem. Wnioskowana 

kwota wynosi ponad 45 tys. zł. Pani Burmistrz uważa, że należy wspierać 

takie oddolne inicjatywy. Zostanie zatem ogłoszony drugi nabór.   

 

Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 
jednogłośnie 3 głosami za.   
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Ad.I.8. Odwołanie radnego z funkcji Przewodniczącego Komisji                   

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. 

     

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała                            

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna                        

Hałasowska. Poinformowała, że Radny Marek Kołtonowski wybrany na           

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej uchwałą Nr II/3/2024 Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim, złożył do Przewodniczącej 

Rady Miejskiej pisemną rezygnację z pełnionej funkcji.  

 Wobec powyższego podjęcie uchwały w sprawie odwołania radnego                  

z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim jest uzasadnione.    

 

Radny Pan Bogdan Januszewski zapytał jak radny uzasadnił swoją 
decyzję.  
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska odpowiedziała, 
że z przyczyn osobistych.  

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały                

1 głosem za, przy 1 głosie wstrzymującym się (B. Januszewski). Brak na sali 
R. Górnego.       
 
Ad.I.9. Zmiana uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim.  

 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 
Hałasowska. Poinformowała, że w związku z rezygnacją radnego Marka 

Kołtonowskiego z funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim, dokonuje się zmiany w § 2 uchwały Nr 
II/3/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 14 maja 2024 r.            

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim, zmienionej uchwałą Nr VI/39/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim z dnia 26 września 2024 r. Należy zatem dokonać wyboru 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.    
 

 W toku prowadzonej dyskusji zaproponowano kandydaturę radnego 

Pana Romualda Górnego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, który 

wstępnie wyraził zgodę. Ostateczne wskazanie kandydata na                                 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej nastąpi przed sesją, po odbyciu                   

posiedzeń wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w Kamieniu                         

Krajeńskim.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 2 głosami za, 
przy 1 głosie wstrzymującym się (B. Januszewski).  
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Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 
 

Brak innych spraw organizacyjnych.  
 
Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 
Brak zapytań i wniosków. 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Kamień Krajeński, dnia 23 kwietnia 2025 r.   
 

Przewodniczący Komisji                                                                   
/-/ Marek Kołtonowski 


